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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

 

 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Miroslava Stříbrného a za ověřovatele zápisu Vojtěcha 
Musila a Jiřího Krátkého. 
 
Usnesení 21/20/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Miroslava Stříbrného a za 
ověřovatele Vojtěcha Musila a Jiřího Krátkého.  
 
Hlasování: Pro: (9) Michal Knor, Vojtěch Musil, Vnislav Konvalinka, Jiří Krátký, Tomáš Snopek, Jan 
Valenta, Tomáš Hanč, Tomáš Přibyla, Miroslav Stříbrný; Proti: (0); Zdržel se: (0) 

1.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl do bodu 
Různé doplnit následující body „Příprava OZV o poplatku za svou odpadu“. 
 
Program zasedání: 
 

• Stavební uzávěra 

Jednání číslo 20/2021 

Datum, čas 8.11. 2021 od 19:00 

Místo Budova obecního úřadu obce Hlásná Třebaň 
 

Přítomni (9) Michal Knor, Vojtěch Musil, Vnislav Konvalinka, Jiří Krátký, Tomáš Snopek, 

Jan Valenta, Tomáš Hanč, Tomáš Přibyla, Miroslav Stříbrný 

Omluveni (0)  

Hosté (0)  

Zápis zapsal Miroslav Stříbrný 

Ověřovatelé zápisu Vojtěch Musil, Jiří Krátký  
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• Výroční zpráva MŠ za rok 2020/2021  

• Návrh rozpočtu na rok 2022 

• Různé 
o Příprava OZV o poplatku za svou odpadu 

 
 

 
Hlasování: Pro: (9) Michal Knor, Vojtěch Musil, Vnislav Konvalinka, Jiří Krátký, Tomáš Snopek, Jan 
Valenta, Tomáš Hanč, Tomáš Přibyla, Miroslav Stříbrný; Proti: (0); Zdržel se: (0) 
 
 
Usnesení 21/20/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 
 

2  Stavební uzávěra 

 
Návrh: Zastupitelstvu byly předloženy první podklady ke stavební uzávěře. Zpracovatel územního 
plánu obce a létající pořizovatel připravili návrh stavební uzávěry včetně zdůvodnění pro zařazení 
konkrétních pozemků do stavební uzávěry. Zastupitelstvo diskutovalo předložený návrh. Pan 
Konvalinka připomínkoval, že v předloženém návrhu chybí detailnější zdůvodnění zařazení pozemků 
pro uzávěru a vznesl několik připomínek k doplnění uzávěry. Pan Musil navrhl doplnit do uzávěry celé 
naznačené plochy BV4.  
 
Usnesení 21/20/02: Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení územního opatření o stavební uzávěře a 
pověřuje starostu její přípravou a projednáním s příslušnými orgány.  
 
 

Hlasování: Pro: (7) Michal Knor, Vojtěch Musil, Jiří Krátký, Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, 
Tomáš Přibyla, Proti: (0); Zdržel se: (2) Miroslav Stříbrný, Vnislav Konvalinka 

3  Výroční zpráva MŠ za školní rok 2020/2021 

 
Návrh: Zastupitelstvo byla předložena výroční zpráva za školní rok 2020/2021.  
 
 
Usnesení 21/20/03: Vzhledem k časové tísni a dlouhému projednávání bodů Stavební uzávěra, 
Rozpočet, Odpady, byl tento bod odložen na příští zasedání zastupitelstva.  
 

Hlasování: Pro: (9) Michal Knor, Vojtěch Musil, Vnislav Konvalinka, Jiří Krátký, Tomáš Snopek, Jan 
Valenta, Tomáš Hanč, Tomáš Přibyla, Miroslav Stříbrný; Proti: (0); Zdržel se: (0) 
 
 

4 Návrh rozpočtu na rok 2022 
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Návrh: Předseda finančního výboru M. Stříbrný prezentoval zastupitelům finančním výborem 
připravený návrh rozpočtu obce na rok 2022. Zastupitelé diskutovali jednotlivé položky rozpočtu a 
hledali úspory nezbytné pro sestavení rozpočtu bez nutnosti využití cizích zdrojů.  
 
 
Usnesení 21/20/04: Zastupitelstvo obce bere na vědomí prezentovaný návrh rozpočtu a pověřuje 
předsedu finančního výboru finální kontrolou a transformací návrhu pracovní verze rozpočtu do 
formátu vhodného pro zveřejnění. Zastupitelstvo dále pověřuje starostu ke zveřejnění tohoto návrhu 
na úřední desce OU.  
 

Hlasování: Pro: (9) Michal Knor, Vojtěch Musil, Vnislav Konvalinka, Jiří Krátký, Tomáš Snopek, Jan 
Valenta, Tomáš Hanč, Tomáš Přibyla, Miroslav Stříbrný; Proti: (0); Zdržel se: (0) 
 
 

5   Různé 

5.1  Příprava OZV o poplatku za svoz odpadu 

 
Návrh: Místostarosta zastupitelům předložil návrh nového ceníku za svoz směsného odpadu, tak aby 
mohla být připravena nová vyhláška dle nové legislativy o odpadech, které výrazně mění podmínky. 
 
Díky rostoucím nákladům na likvidaci odpadů bude nutné výrazné zvýšení poplatků za svozy. Ztráta, 
kterou by obec dle kalkulace nákladů musela dotovat, dosahuje téměř půl milionu korun. Tuto ztrátu 
zastupitelstvo hodlá z velké části porýt zvýšením poplatků za svozy KO. Zastupitelstvo diskutovalo 
návrh sazebníku a zvažovalo různé možnosti termínů svozů a cenových úprav sazebníku. 
 
 
Usnesení 21/20/5.1:  
Zastupitelstvo ukládá místostarostovi upravit návrh sazebníku odpadů v tom smyslu, že  termíny svozů 
zůstávají zachovány, avšak nová ceníková sazba bude vycházet z předpokladu  cca 0,65Kč / litr 
směsného odpadu.  
 
 

Hlasování:  Pro: (9) Michal Knor, Vojtěch Musil, Vnislav Konvalinka, Jiří Krátký, Tomáš Snopek, Jan 
Valenta, Tomáš Hanč, Tomáš Přibyla, Miroslav Stříbrný; Proti: (0); Zdržel se: (0) 
 
 
 
 

Příští jednání zastupitelstva 

Jednání číslo 21/2021 
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Ověřovatelé:                          
            Vojtěch Musil                     .…………………………………………….. dne ……………………… 

 
 
 
 
                                                 Jiří Krátký                     …………………………………………………dne ……………………... 
 
 
 
 
           Starosta:              Tomáš Snopek                  …………………………………………………dne …………………….. 
 

Datum, čas 22.11. 2021 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Zapisovatel: Jiří Krátký 

 

 


